

**i Travelz** (PG0237736-P)

(Commission Agent for Licensed Travel Agency)

Website: www.i-travelz.comEmail: itravelz@hotmail.com

Mobile: 012-5616803 Fax: 04-6457491

FREE
ALANGKARN SHOW
worth RM 60/person

4天3晚 曼谷/芭提雅 (地接配套) 4D3N Bangkok / Pattaya (Ground Arrangement)

Proposed itinerary / 建议行程:

Tour code: IT/E04BT

Day 01 Arrival Bangkok (D)

Upon arrival Bangkok airport, you will be met by our local representative and transfer to your hotel. Dinner will be served at local restaurant. (Note: dinner is forfeited if flight arrival later than 1900 hrs)

第一天 入境曼谷(晚餐)

抵达曼谷之后, 专车送往下榻酒店休息。享用晚餐于当地餐馆。(备注:若班机在傍晚七时后抵达,晚餐将取消。)

Day 02 Bangkok - Pattaya

After breakfast, you will be enjoying the famous Chaophaya River Cruise and visiting Wat Arun Temple which is also known as Temple of Dawn. After that, visit the popular Safari World and Marine Theme Park in Bangkok where you will enjoy the spectacular stunt shows and wild life animal shows. Lunch and dinner will be served in local restaurant.

第二天 曼谷 ~ 芭提雅(早/午/晚餐)

早餐后, 出发前往游览湄南河及参观郑皇庙。过后继续前往游览野生动物园。您可观赏到长颈鹿, 斑马, 狮子, 老虎, 以及各种野兽和鸟类等等。随后游览海洋世界, 观看刺激惊人的007占士邦真人特技爆炸表演及各种不容错过的精彩节目。午餐与晚餐将享用于当地餐馆。

Day 03 Pattaya (B/L/D)

An early morning transfer to coral island by normal boat (upgrade to speed boat RM20-30/pax). Apart from that, you can enjoy the water sport such as Jet Ski, Banana Boat and many more at your own expenses. After lunch, proceed to Nong Nooch Village to see the varieties of Thai Cultural Show, elephant art work and beautiful gardens. In the evening, proceed to watch Alangkarn Show, new touch experience of Thai performing arts in a Panoramic Concept. The show present with Mandarin, Thai and English subtitle. The tourists are able to understand the content of the performance. Lunch and dinner will be served in local restaurant.

第三天 芭提雅(早/午/晚餐)

早餐后, 乘普通船游览五彩缤纷的珊瑚岛(若要提升至快艇每人需另付马币20-30)。在岛上还可以自费游乐水上活动。例如, 高空降落伞、水上摩托车和香蕉船等。午餐后, 继续前往农诺文化村。此地天然美景拥有各种各样的花朵以及村内有泰国古今各种风俗表演, 还有泰拳和大象表演, 令您流连忘返。傍晚, 前往欣赏 Alangkarn 表演。次表演十分逼真。除了演员之外, 连战场所用的坐骑-大象都真实搬上舞台。更特别的是, 表演内容以泰国传统故事为主, 却配上中、泰、英文旁白, 令游客清楚了解表演内容。享用午餐和晚餐于当地餐馆。

Day 04 Pattaya - Bangkok - Departure (B)

Free at own leisure for shopping until pick up time to airport for your flight back home.

第四天 芭提雅~曼谷~离境(早餐)

早餐后, 争取时间购物和闲逛直到集合时间, 专车送往国际机场, 结束快乐且难忘的旅程。

Travel period: 01 June 09 - 31 Oct 09

HOTEL ACCOMMODATION

2*BKK - Pratunam City Inn/Bangkok Centre/ Diamond City/White Orchid or sml
3*PTY - Caesar Palace/Century Pattaya/Pattaya Garden/Erawan or sml

TWIN SHARING
RM/PERSON

CHILD WITH BED
RM/PERSON

CHILD NO BED
RM/PERSON

RM 385

RM 330

RM 195

3*BKK - Citin Pratunam/Baiyoke Suite/Bangkok Palace/First Hotel(Main Wing)/Eotel or sml
3*PTY - Caesar Palace/Century Pattaya/Pattaya Garden/Erawan or sml

RM 405

RM 345

RM 205

4*BKK - Emerald/A-One Bkk/Centrepoint Petchuburi/Chaopraya Park or sml
3*PTY - Caesar Palace/Century Pattaya/Pattaya Garden/Erawan or sml

RM 435

RM 370

RM 220

Tour package included: (Sit-In-Coach)

- *1 night stay at Bangkok hotel (twin sharing)
- *2 nights stay at Pattaya hotel (twin sharing)
- *Meals:3B,2L,3D (Travelling set meal >4-7 set course)
- *Return Bangkok airport transfer / hotel transfer (SIC)
- *Sightseeing tour as per itinerary (SIC)

团费包括: (拼团)

- *1 晚住宿于曼谷指定酒店(双人间)
- *2 晚住宿于芭提雅指定酒店(双人间)
- *全程含3份早餐、2份午餐、3份晚餐(旅游套餐4-7菜1汤、凭人数为准)
- *曼谷机场-酒店-机场接送
- *景点观光将根据以上行程所注明

Tour package excluded:

- *Compulsory guide fee - RM 25/person (pay together with tour fare)
- *Air ticket and airport taxes
- *Personal expenses/optional tour
- *Travel insurance

团费不包括:

- *司机、导游费-马币25/每人(将连同团费一起缴付)
- *机票和机场税
- *个人消费或自费项目
- *旅游保险

Remarks:

- *You are strongly recommended to purchase the travel insurance before departure.
- *提议您出发前最好预先投保个人旅游保险。
- *Tour above are based on sit-in-coach (SIC)
- *以上行程是以拼团一起出发。
- *All the itinerary subject to local circumstances and any changes are without prior notice.
- *以上行程以当地地接社接待为准, 一切更改不另行通知。
- *Tour fare is subject to hotel confirmation.
- *团费以酒店最后确认为准。